

《单词百科:heterophil是什么意思?heterophil怎么发音?heterophil的解释和用法》

英语单词heterophil是什么意思?heterophil怎么读?heterophil怎么发音?简答网为您整理了heterophil的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



heterophil怎么读

heterophil的读音:[ˈhet ə r ə f ɪ l]

heterophil的意思

- 1、adj.异嗜性的，异染性的;
- 2、n.异嗜白细胞;

heterophil的相关词组

- 1、heterophil antigen 嗜异抗原，多亲抗原;

2、heterophil antibody 嗜异[多并]抗体;

heterophil的双语例句

1、Signal Pathway Involved in Degranulation of Chicken Heterophil Leucocytes Induced by Antheraea pernyi Baculovirus

柞蚕杆状病毒诱导鸡异嗜白细胞脱粒效应的信号转导通路

2、CONCLUSION: TP has a dose-dependent protective effect on lung injury induced by intestinal I/ R, this may relate to its free radical eliminating action, the diminishing of heterophil granulocyte aggregation and activation as well as the inhibition of great releasing of NO.

结论：茶多酚对肠缺血再灌注所致肺损伤有剂量依赖性的保护作用，可能与其自由基消除作用，减轻中性粒细胞聚集及活化，抑制大量一氧化氮释放有关。

3、The acute inflammatory response disappeared gradually in 4 weeks with the traits that heterophil granulocyte disappeared and lymph-cell reduced, and there was compact fibrous capsule formed on the material surface of the tissue. Inflammatory response lowered to grade 2 and the capsular reaction to grade 3.

4W以后急性炎症反应逐渐消失，表现为中性粒细胞逐渐消失，代之以少量的淋巴细胞，组织-材料界面有致密的纤维囊腔形成，炎性细胞反应为Ⅱ级，囊腔反应为Ⅲ级。

4、Effect of budesonide on the expression of inducible nitric oxide synthase at blood heterophil granulocyte in asthma rats

布地奈德对哮喘大鼠中性粒细胞诱导型一氧化氮合酶表达的影响

5、Methods Pripheral blood analysis was done in all 20 cases with fever, angina, enlarged lymph nodes and enlargement of liver and spleen. Heterophil agglutination test was done in 15 of these 20 cases.

方法对具有发热、咽峡炎、淋巴结肿大、肝脾肿大的患儿20例作了外周血象分析，15例作了血清嗜异体凝集试验。

6、An abnormal stippling of red blood cells with basic staining granules. heterophil granular leucocyte

嗜碱细胞增多症在红色血液细胞中带有碱性染色颗粒的不正常的症状

7、Belongs to chemotatic factor superfamily, IL-8 can induce heterophil granulocyte to

center inflammation, make malpighian cell accrementition, strengthen vasopermeability.

IL-8属于趋化因子超家族，可以诱导中性粒细胞向炎症部位趋化，使角质形成细胞增生，增强血管通透性及诱导IL-8血管增生，从而参与银屑病的发病过程。

以上是简答网为您整理的heterophil怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于het

erophil的用法、hete

rophil的释义、heterophil的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/heterophil>

